
Info fra FAU-møte 2. mai 2023 

 

1. Oppdatering fra rektor 

 

• Episode på Majorstuen etter skoletid: konflikt mellom elever ved Ris skole og andre 

ungdommer, og politiet ble involvert. Tøft ungdomsmiljø i bydelen? Rektor kjenner seg ikke 

igjen i beskrivelsen av et fysisk tøft miljø. Hendelsen på Majorstuen skjedde på 

ettermiddagen. To elever fra Ris skole kom i konflikt med ungdommer fra en annen kant av 

byen. Det er svært sjeldent at elever på Ris skole er fysiske mot hverandre i skoletiden. 

• Tidligere opplevede vi at vi hadde de største atferds utfordringene med elevene når de gikk 

på 9. trinn. De siste årene opplever vi at vi har de største atferds utfordringene på 8. trinn og 

at det går seg til i løpet av ungdomsskolen. 

 

• Natteravnkoordinator anbefaler ungdommene å unngå Majorstuen på kveldstid, spesielt 

McDonalds og Majorstuen skolegård. 

 

• Bruk av kollektiv straff 

En forelder påpekte at skolen har ikke lov å gi kollektiv straff, f eks en gruppe hvor alle fikk 

anmerkning for sneballkasting eller restriksjoner for mobilbruk for ett klassetrinn. Rektor er 

enig at vi ikke skal gi elevene kollektiv straff. Rektor er ikke enig at det er kollektiv straff å ha 

andre regler for mobilbruk på 8. trinn enn på 9. trinn eller 10. trinn. Rektor oppfordret 

klasserepresentanten å drøfte med de andre foreldrene i klassen om hva de synes om dette, 

før det eventuelt tas opp igjen med skolen. Eventuelt kan elevene i klassen ta opp dette via 

elevrådet. 

 

2. Oppdatering fra utvalgene 

Driftsstyret:  

• Møte avholdt 050323 

• Endringer i fagdager: tas vekk fra 9. trinn, ref info fra skolen 

• Ny assisterende rektor fom. skolestart 

• 17. mai markering: flaggheising kl 08.00 

• Ris skoles dag 14. juni (arrangør: Ris skoles Venner) 

• Regnskap/budsjett på stell 

 

Skolemiljøutvalget (SMU): 

• Første møte avholdt 230323 

• Status på ulike elevaktiviteter som er arrangert av miljølærer (filmklubb, strikkeklubb, 

sjakklubb mv.) 

• Elevene ønsker økt fokus rundt psykisk helse - flere tiltak vil komme 

• Elevene ønsker flere aktivitetsdager/større variasjon i skoledagen, og det er satt opp egne 

elevgrupper som skal samarbeide med skolen 

• Elevundersøkelsen viser at de fleste elevene trives svært godt på Ris skole 



• Enkelte episoder mellom elever i skoletiden, ofte trigget av aktivitet på sosiale medier. Ulik 

praksis i 8. klassene vedr håndtering av skolesekk i timene, og skolen vil påse at dette 

praktiseres likt på trinnet. 

• Enkelte tilfeller av mobbing på sosiale medier 

• Klasseturer: info fra ass rektor/hovedverneombud 

• Elevrådsleder informerte om erfaringer fra årets juleball  

• Kantinen i paviljongen: elevene ønsker en annen tilrettelegging pga dårlig plass/enkelte 

tyverier 

• Elevrådet hadde spørsmål om fagdager og fikk en redegjørelse fra skolen 

 

Aktivitetsklubben 

• All ære til aktivitetsleder Line Vraalsen Hauger for «Mat fra hele verden», og FAU har 

sammenfattet rapport om denne aktiviteten. 

• Enighet om at vi ønsker å ha aktivitetsklubb, men trenger ansatt/innleid prosjektleder og 

vakthold for å drifte dette. Fau har rollen med å søke om midler og hvordan vi ønsker at 

midlene skal brukes, mens kommunen og Vestre Aker bydel har ansvaret for fremdrift og 

drift. 

• FAU la inn en søknad over fristen på midler, og ønsket ikke å starte flere løp da vi er i gang 

med to parallelle løp ift aktiviteter allerede. 

• Aktivitetsklubb i Paviljongen 

o Fortsette inntil kommunens fritidsklubb er på plass på Vinderensenteret? FAU har 

foreslått en midlertidig åpning av Paviljongen til høsten hvor det leies inn en 

prosjektleder /vakthold – først og fremst ment som et åpent lokale hvor 

ungdommen kan henge på ettermiddag/kveld 

o FAU purret på Frivillighetssentralen vedr tildelt støtte fra Bufdir 

 

Byggesaker: 

• Tverrpolitisk enighet i bydel Vestre Aker og Ullern om behov for flerbrukshall på Ris 

• FAU-leder deltok på Miljøforum, hvor det var stort fokus på mangel på gymsalkapasitet og 

offentlige svømmehaller i bydelene Vestre Aker og Ullern, samt at det er politiske grunner til 

at «vestkantbydelene» blir nedprioritert. Enormt etterslep, og viktig at FAU fortsetter å 

presse på i denne saken. 

 

Natteravnene:  

• Bedre vær og russetid – viktig at vi stiller på natteravnhelgene!! Evt gi beskjed slik at 

natteravnkoordinator kan få andre til å stille. 

• Registrerer mye omsetning av ulovlige rusmidler i området rundt Majorstuen, og også viktig 

å følge med i Frognerparken og området rundt Sognsvann når det blir varmere i været. 

• Fin måte for foreldre å bli kjent med andre foreldre, samt anledning til å se hva som rører 

seg i området vårt en fredagskveld. 

• Vil vurdere å koordinere natteravn på Spond fremover 



• Viktig at FAU følger opp med skolen ved skolestart vedr kontaktliste over 

klasserepresentanter (etter første foreldremøte), slik at natteravnkoordinator kan igangsette 

arbeidet. 

 

Juleballet:  

• Viktig at foreldre i 10. klasse igangsetter raskt etter skolestart, også med tanke på søknad 

om støtte/sponsormidler 

• Sporten er booket for juleball desember 2023, men usikkert om det er nok kapasitet da det 

er første år med 9 paralleller på trinnet. 

• FAU sender ut mail til FAU-representantene for årets 9. klasser før sommeren, slik at disse 

kan utpeke en juleballrepresentant i hver klasse, samt arrangere et oppstartsmøte før 

sommerferien starter. 

  

3. Andre saker 

 

• Klasseturer – hva nå etter endring av skolens permisjonspraksis?  

Etter FAU-møtet: Skolebyråd har snudd ang dugnadsforbud, og FAU har bedt rektor 

redegjøre for om dette endrer forespeilte innstramminger i skolens permisjonspraksis.  

FAU har kontakt med bystyret og har spurt direkte hva slags konsekvenser opphevelsen av 

forbudet får for permisjonsregler og lærerdelaktighet. Nå som forbudet er opphevet, er ikke 

0-kostprinsippet og det faktum at skolen ikke skal "vite" om foreldrenes aktiviteter, ikke 

lenger en ufravikelig regel. 

 

• 17. mai-feiring på Ris skole – mulig å gjøre mer ut av feiringen på Ris skole, f eks flaggborg 

eller aktiviteter på skolen på ettermiddagen? 

 

• FAU har i ettertid av møtet mottatt en forespørsel fra kommunen om vi ønsker et foredrag i 

FAU om rus og informasjon/forebygging, ref vedlagt brosjyre. Dette bør følges opp til 

høsten. 

 

Fakta om FAU-møtet 

 

 Oppmøte: 

Klasse Navn Tilstede (= x) 

8A Erik Tessem x 

8B Kirsti Ellefsen x 

8C Victoria Thune-Larsen x 

8D Lise Bygballe  

8E Bjørg Nikoma x 

8F Philippe Etienne x 

8G Ingeborg Buchalik  

8H Tom Staavi  



8I Katrine Klaveness  

9A Christina Werner-Hjelmeland x 

9B Patrick Lumumba Jaika  

9C Børre Mathisen  

9D Joachim Faraasen  

9E Kjetil Røe  

9F Arve Arvesen x 

9G Hege Langgaard-Nielsen x 

9H Jane Flower x 

9I Pål K. Selbo x 

10A Sverre Angell-Hansen  

10B Astrid Oust Janbu  

10C Anne Strand  x 

10D Øystein Askim  

10E Oda Myklebust x 

10F Ella Utigard-Eckey  

10G Ole Jakob Wold  

Natteravnkoordinator Norval Heidel x 

 

Innkalling, dagsorden og referat: godkjent  

Neste møte: september 2023 (etter valg av diverse verv ifm første foreldremøte på høsten) 

 


